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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti č. 7 Chrenová, Janíkovce 

 zo dňa 19.2.2025 na MsÚ v Nitre, začiatok rokovania o 16.30 hod. 

 
Prítomní: Ing. Peter Košťál, PhD., Ing. Štefan Štefek, Ing. Martin Horváth, JUDr. Igor Kršiak,  
Ing. Andrej Sitkey, Mgr. Miloslav Špoták, doc. Ing. Anton Kretter, PhD., Ing. Marek Šesták, PhD., 
Mgr. Pavol Halák, Ingrid Meňky, Mgr. Jana Vargová 
Ospravedlnení: Ing. Peter Oremus, PhD., Mgr. Lukáš Schober, JUDr. Sylvia Cabadajová, Daniel 
Michalička  
Prizvaní: p. Jazvinský, p. Orságová 
 

Program: 
1. Otvorenie a schválenie programu  

2. Došlá pošta  

2.1. – mat. č. 250201 – Žiadosť z Odboru majetku od pani Královej o odkúpenie 

novovytvoreného pozemku „C“ KN parc. č. 361/43 o výmere 42 m2 v k.ú. Veľké Janíkovce 

2.2. – mat. č. 250202 – Stanovisko z Odboru dopravy k riešeniu opatrení na zvýšenie 

bezpečnosti chodcov pri ZŠ Fatranská 

3. Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na 

princípe právnej subjektivity 

4. Prerokovanie investičných akcií na rok 2025 s vedúcim OIVaR – stanovenie poradia 

vypracovania na ÚHA 

5. Odpovede na pripomienky a uznesenia VMČ č.7 

6. Rôzne : Žiadosť z Odboru majetku o prenájom častí pozemku za účelom umiestnenia 

a prevádzkovanie balíkoboxov pre GLS + návrh na blokové čistenie ulíc 

 
 

K bodu č. 1 – Otvorenie 
 
Zasadnutie VMČ č.7 sa konalo v priestoroch elokovaného pracoviska CVČ Domina na Chrenovej, 
na Topoľovej ulici. Rokovanie otvoril predseda VMČ č.7 pán Košťál. Privítal prítomných členov 
a ospravedlnil neprítomných členov. Na začiatku zasadnutia bolo prítomných 9 členov VMČ č.7.  
Následne sa hlasovalo o programe, ktorý bol predložený na zasadnutie s tým, že kvôli prítomnosti 
prizvaných hostí sa začne s bodom 4 od pána Jazvinského a po ňom bude pokračovať pani 
Orságová s bodom 3.   
 
Hlasovanie - za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
Po hlasovaní sa k zasadnutiu pridal pán podpredseda Štefek a pán Halák; spolu 11 členov. 
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K bodu č. 4 – Prerokovanie investičných akcií na rok 2025 s vedúcim OIVaR – stanovenie 
poradia vypracovania na ÚHA 
 
Vedúci OIVaR pán Jazvinský prezentoval možnosti realizácie investičných akcií na rok 2025 
a nasledovné roky v zmysle predloženého rozpočtu VMČ č.7 a vyzval členov VMČ č.7, aby 
vytipovali priority a stanovili poradie projektových dokumentácií, ktorých príprava by sa mala 
začať v roku 2025. Po jeho prezentácii nasledovala diskusia. 
 
Uznesenie č. 9/2025: VMČ č.7 žiadosť prerokoval a z prezentovaného zoznamu investičných akcií 
určil nasledovné priority:  

1. PD bežecký ovál ZŠ Fatranská, 
2. PD chodník a odvodnenie ul. Slamkova, 
3. PD cyklotrasa -prepoj DD Ranč – Janíkovce, 
4. PD revitalizácia vnútrobloku Tribečská, 
5. PD MŠ Lomnická - intergeneračné centrum (MŠ, klubové priestory pre seniorov, komunitná 

klubovňa). 
 

Zároveň VMČ č. 7 žiada do májového zasadnutia VMČ informovať o stave pripravenosti. 
 
Hlasovanie - za: 11, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 3 – Návrh nového modelu fungovania materských škôl v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Mesta Nitry na princípe právnej subjektivity 
 
Vedúca OŠMaŠ pani Orságová prezentovala návrh nového modelu fungovania materských škôl 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na princípe právnej subjektivity. Po jej prezentácii 
nasledovala diskusia. 
Počas diskusie odišiel zo zasadnutia predseda VMČ č.7 p. Košťál a vedeniu zasadnutia sa ujal 
podpredseda VMČ č.7 pán Štefek. 
 
Uznesenie č. 10/2025: VMČ č.7 si vypočul návrh nového modelu fungovania MŠ a žiada 
predmetný materiál doplniť o ekonomické ukazovatele do aprílového zasadnutia VMČ č.7, do 
ktorého programu bude opätovne zaradený. 
 
Hlasovanie - za: 9, proti: 0, zdržal sa: 1 (p.Špoták) 
 
Zo zasadnutia VMČ odišiel pán Kršiak a pán Sitkey, počet hlasujúcich členov bolo 8. 
 
bod 2.1 - mat. č. 250201 – Žiadosť z Odboru majetku od pani Královej o odkúpenie 
novovytvoreného pozemku „C“ KN parc. č. 361/43 o výmere 42 m2 v k.ú. Veľké Janíkovce 
Žiadateľka svoju žiadasť odôvodňuje tým, že predmetný pozemok sa nachádza v oplotení 
rodinného domu a je v dlhodobom užívaní jej rodiny. Žiadateľka má záujem využívať predmetný 
pozemok ako záhradu. 
 
Uznesenie č. 11/2025: VMČ č.7 žiadosť prerokoval a súhlasí s odpredajom predmetného pozemku 
žiadateľke. 
 



3 

 

Hlasovanie - za: 7, proti: 0, zdržal sa: 1 (p.Vargová) 
 
bod 2.2 - mat. č. 250202 – Stanovisko z Odboru dopravy k riešeniu opatrení na zvýšenie 
bezpečnosti chodcov pri ZŠ Fatranská 
 
Uznesenie č. 12/2025: VMČ č.7 žiada stanovisko presunúť na marcové zasadnutie VMČ č.7 
a prizvať na zasadnutie navrhovateľa z Odboru dopravy a zástupcu ÚHA. 
 
Hlasovanie - za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 5 – Odpovede na pripomienky a uznesenia 
Viď. príloha 
 
K bodu č. 6 – Rôzne 
 
6a)  Žiadosť z Odboru majetku o prenájom častí pozemku za účelom umiestnenia a prevádzkovanie 
balíkoboxov pre GLS 
 
Uznesenie č. 13/2025: VMČ č.7 žiadosť prerokoval a s návrhom nesúhlasí a odporúča navrhnúť 
iné, vyhovujúce lokality mimo zelených plôch. 
 
Hlasovanie - za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0  
 
 
6b) Blokové čistenie ulíc 
 
Uznesenie č. 14/2025: VMČ č.7 odporúča zaradiť na blokové čistenie ulíc Ždiarsku ulicu od 
križovatky s Dlhou ulicou, pokračujúc Ďumbierskou a Vihorlatskou ulicou okolo areálu ZŠ 
Fatranská po predajňu LIDL. 
 
Hlasovanie - za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

PRIPOMIENKY 

 
VMČ č.7 žiada Stredisko mestských služieb v Nitre: 
 

P9/2025: o úpravu areálu výbehu pre psov na ulici Ďumbierska a jeho vyčistenie od buriny  
(kontaktná osoba J. Vargová; kontakt: janavargova@gmail.com) 
 
 
V Nitre, dňa 25.2.2025 
 
 
   Ing. Branislav Drgoňa, v.r.                                                                  Ing. Peter Košťál PhD., v.r. 
          zapisovateľ výboru                                                                                    predseda výboru                          


